



KIPOR

开普 创新引领 未来动力 WUXI KIPOR POWER CO., LTD.

1. 企业情况介绍

无锡开普动力有限公司成立于 2004 年 1 月。作为完整的动力系统的制造商，制造发动机、发电机组、无干扰电源、并机柜、开关柜和自动电源转换柜，具备自身的独特优势。所有的元件的设计模式都有利于协同工作，它们高度集成并且来自同一位制造商——KIPOR,为客户提供了一个无缝、高效、增值方案。



公司现已通过 ISO9001 质量体系认证, OHSAS18001 职业健康安全管理体系认证, ISO14001 环境管理体系认证, GJB9001A 国军标质量体系认证, 泰尔认证。开普现有 900 多项专利, 荣获 (2010) 国家火炬计划重点高新技术企业, (2010) 中国质量诚信企业, (2011) 全国机械工业科学进步奖等。

Enterprise Introduction: KIPOR was founded on January, 2004. As a manufacturer of integrated power systems, KIPOR has its own unsurpassed advantages in manufacturing engine, generator set, non-interference power, parallel cabinet, switch cabinet, ATS, etc. They are highly integrated and supplied by only one manufacturer - which provides our customers with a seamless, high efficiency and value-added solution.

We have been verified and qualified by ISO 9001, OHSAS18001, ISO14001, GJB9001A and Tell Certification. KIPOR has over 900 patents. KIPOR awarded the honorable titles of Key High-tech Enterprises of China Torch Program(2010), Quality Credit Enterprise in China(2010), the National Machinery Industry Science and Technology Award(2011).

2. 产品介绍

开普通过自主研发发动机、发电机及控制系统三种部件核心技术并持续创新, 不断衍生发展出新产品, 产品包含柴油发电机组, 燃气发电机组和租赁发电机组, 为客户提供全面、环保、优质的电力解决方案。

Product introduction:

Through self research and development and continuous innovation of its unique core technology of engine, alternator and control system, KIPOR develops a series of new products, which includes diesel generator sets, gas generator sets and rental generator sets. KIPOR provides complete, environment-friendly and high quality power solutions.

3. 联系方式

地址: 中国江苏省无锡市锡山区经济开发区东部园区大成路 1098 号 邮编: 214105

电话: 0510-85205041 传真: 050-85203796

网址: www.kipor.com

Contact information:

WUXI KIPOR POWER CO., LTD.

Add: No.1098, Dacheng Road, AnZhen, EastPark, Economic Development Area of Xishan, Wuxi, Jiangsu Province, P.R.China. 214105

T: 86-510-85205041 F: 86-510-85203796

Website: www.kipor.com

